
SRL Pohjois-Suomi 2/2025 
Aluejaoston kokous 
 
 
Paikka Höyhtyän Göreme, 11.2.2025 klo 18.16-20.00 
 
Nuorisotiimi paikalla ruokailun ja tiimin kuulumisten ajan klo 17-18.10 
 
Kokoukseen kutsutut, paikalla: 
 
Tiina Heikkilä 
Susanne Orelma-Törmänen 
Kirsi Hartikainen 
Kirsi Minkkinen 
Inka Autio, poissa 
Anne-Mari Engman 
Petra Huumarkangas 
Heidi Hautamäki 
Merja Koistinen 
Amanda Varpu 
Anna Mikkonen 
Soile Lappalainen, etäyhteydellä 
 
1. Kokouksen avaus 
Kokous on laillisesti kokoon kutsuttu ja päätösvaltainen. 
Kokous avattiin kello 18.16. 
 
2. Seuraava kokous 
 
21.3.2024 kello 18.00. 
 
3. Edellisen kokouksen muistio 
Ei huomauttamista. 
 
4. Talous ja toimintasuunnitelma 
Talouden tilanne: Tiina kertoi vuoden 2024 sekä alkuvuoden osalta olennaisimmat 
asiat. 
 
Toimintasuunnitelman pohja on Drivessä. Jokainen käy täydentämässä oman 
vastuualueensa tiedot toimintasuunnitelmaan. 
 
 

 
 
 



5. Aluepäivät 25-26.1.2025 Kajaani 
Aluepäivät meni hyvin. Palautekysely on tehty ja käytiin tulokset läpi. Kaikkien 
kohtien keskiarvo on ollut yli 4. 
 
 
6. Superviikonloppu ja Gaala 22-23.3.2025 
Paikka vaihtunut Lasaretista Scandic Cityyn peruutus- ja varausehtojen vuoksi. Tiina 
hoitanut sopimukset ja tilajärjestelyt. Kouluttajat, koulutukset, aikataulut ja hinnat 
koulutuksille vahvistettu. Kutsut tapahtumista laitetaan Kipaan 11.2.2025 illalla. 
Sometiimi mainostaa lähiaikoina. Gaalan ilmoittautuminen avataan, kun palkittavat 
on valittu. 
Suunnitellaan ohjelmaa gaalaan.  
 
Ankki ja Heidi katsovat, ketkä nuorisotiimistä tulevat edustamaan koulutuksiin ja 
gaalaan. Kaksi nuorisotiimiläistä per tapahtuma. Superviikonloppuun osallistuvat 
jaoston hallituksen jäsenet ilmoittautuvat Tiinalle. 
 
Kevätkohtaamiseen Tiina ja Kiki valmistelevat talousosion. 
 
 
7. Muut tulevat koulutukset 
Lännenratsastus 
Suunnitteilla. 
 
Luento Pakola & Hokkanen 
Mervi Pakolan ja Ann-Helena Hokkasen luento hevosen kivun tunnistamisesta 
pidetään 19.3.2025 Teamsilla.  
 
Kuolainluento 
Järjestetään huhtikuulle, mutta asetetaan osallistujien minimimäärä toteutumiselle 
talouden turvaamiseksi. Suski sopii järjestelyistä. 
 
Stewardi peruskurssi 
Suskilla selvittelyssä kouluttaja ja hinta sekä se, onko koulutukselle tarvetta ja 
tulijoita. Suunnitellaan syksylle. 
 
8. SeHa tuet ja seuratoiminta 
Seha tukea hakenut yksi seura. Tuki myönnetään ehtojen täytyttyä.  
Tiina ja Heidi menossa seurakäynnille Iin hevosharrastajien luo 12.2.2025. 
 
9. Some 
Kilpailut ja kilpailijamäärät nousuun kampanjasta ollut postaus somessa. 

 
 
 



 
Mestaruuksien hakemisesta tehdään somepostaus pikaisesti. 
 
10. Jäsenkirje 
Ennen kuin jäsenkirje laitetaan liitolle, se pitää laittaa hallitukselle jakoon 
tarkistettavaksi, että kaikki asiat tulevat siihen huomioiduksi. 
 
Liitto on jakanut tammikuun jäsenkirjeen liian aikaisin, eikä se ole tavoittanut sellaisia 
jäseniä, jotka eivät olleet ehtineet maksaa vuoden 2025 jäsenmaksua. 
Pyydetään liittoa jakamaan jäsenkirje uudelleen. 
 
11. Aluevalmennus, kuulumiset 
Estevalmennus toteutui kuudella ratsukolla. Toisena päivänä on ollut viisi osallistujaa 
ja erityisluvalla on saatu pitää. Kouluvalmennus on tulossa Torniossa, osallistujia on 
tulossa 10. 
 
Somessa mainostetaan, jos valmennuksissa on tilaa ja niihin haetaan osallistujia. 
 
12. Nuoristotiimi, kuulumiset 
Nuorisotiimin kuulumiset käytiin läpi ennen virallista kokousta ruokailun yhteydessä. 
Nuorisotiimistä muutama tulee mukaan superviikonlopun koulutuksiin sekä 
seuratapaamiseen ja Kultaisen Kavion Gaalaan. Ankki ja Heidi sopii nuorisotiimin 
kokouksessa osallistuvat henkilöt. 
 
Vuosi 2024 meni hyvin ja aktiivisesti nuorisotiimillä. Nuorisotiimi oli erittäin 
aktiivinen somessa ympäri vuoden erilaisten tempausten myötä. 
Lisäksi nuorisotiimi oli mukana: 
-Tampereella Hevoset -messuilla 
-Maikkulassa itse järjestämässä tapahtumassa, joka oli suosittu.  
-Oulun Päivillä 
-Kainuu Hirnuu -tapahtumassa 
-Et ole yksin -koulutuksessa 
 
Vuodelle 2025 nuorisotiimillä on suunnitelmissa: 
-Tampereen Hevoset -messut 
-Somessa esittelyt 
-Oma tapahtuma (vastaava kuin vuonna 2024) 
-Oulun ulkopuolelle kisoihin mukaan edustamaan/sponsoroimaan talkoopanoksella  

● Nuorisotiimillä on budjetti, joka on käytettävissä heidän tapahtumiinsa ja 
reissuihin 

 
 

 
 
 



13. Opintomatka Espanjaan 
Suunnittelimme yhteistä opintomatkaa Espanjaan elokuulle. 
 
14. Muut asiat 
 
Viestintä 
Keskusteltiin sisäisestä viestinnästä. 
 
Mestaruudet ja kilpailusäännöt 
Mestaruuksiin kaluston saa ilmaiseksi aluejaostolta. Mikäli seura on käyttänyt jo 
kampanjan mukaisen ilmaisen kerran, saa seura mestaruuksiin kaluston toiseen 
kertaan. 
Mikäli liiton myöhemmin vahvistettavat yleiset säännöt ovat ristiriidassa aluejaoston 
sääntöjen kanssa, päivitetään aluejaoston säännöt vastaamaan niitä. 
 
Estemestaruuksien säännöissä korkeudet pidetään ennallaan. Mestaruuksien 
sääntöjä muutetaan niin, että mestaruusluokissa pitää olla taitoarvostelu uusinnalla 
alle metrin luokissa. 
 
P-SM kenttämestaruus Keuruulla yhteistyössä Keski-Suomen kanssa 16.-17.8.2025. 
Hyväksyttiin yhteistyö, Suski vahvistanut. Keski-Suomi järjestää. 
 
Hallimestaruudet, kouluratsastus kisajärjestäjä lähettänyt rata ehdotukset, Soile 
keskustelee Artsin kanssa ja laittaa jaoston hallitukselle ehdotuksen. Vahvistetaan 
kokouksen ulkopuolella. 
 
Esitetty ehdotus kilpailusäännöistä: Jaostolle esitetty ehdotus, että 4-vuotiaat saisi 
osallistua mestaruuksiin. Keskusteltiin asiasta.  
Päätös: sääntöä ei muuteta ja nuorten hevosten luokat alkavat 5-vuotiaista. 
 
Muiden mestaruuksien hausta laitetaan mainos aluejaoston someen. 
 
Tutustu valjakkoon -tapahtuma 
Teamsilla EsRa:n järjestämänä 28.2.2025; Anna ja Suski osallistuvat. 
 
Kenttäratsastus 
Kenttäkomitea on kysellyt Pohjoisen kenttävalmentajia ja paikkoja. Kenttäkomitea 
järjestää CandyCup -ponikilpailun kentässä, Suski ehdottanut Oulusta 
kenttäkilpailuun soveltuvia tiloja ja aluejaostoa yhteistyöhön. 
 
Kalusto 
Käytiin kalustoon liittyvät ajankohtaiset asiat. 

 
 
 



 
Ruusukkeet 
Kilpailutettu ruusukkeet. Tilataan pikaisesti gaalaan ruusukkeet.  
 
15. Kokouksen päättäminen 
Kokous päätettiin kello 19.50. 

 
 
 


